

عرض بابا جونز (يسري العرض حتى 18 مارس 2025)
Papa Johns Offer (Valid until 18 March 2025)

Terms and conditions:	الشروط والأحكام:
Offer: 15% off on total bill at Papa Johns	العرض: خصم 15% على إجمالي الفاتورة في بابا جونز
Terms and conditions:	الشروط والأحكام:
<ul style="list-style-type: none"> Offer is applicable on payment with DIB Credit Card only Offer is applicable on A La Carte items only. Offer is not applicable on promotional menu items or combo meals Offer is applicable on dine-in and takeaway orders only Offer is not applicable in conjunction with any other discount or promotional program DIB offer should be quoted prior to invoicing in order to avail the offer Offer is applicable on Halal foods, beverages and services only DIB cards can be used for purchasing of Sharia compliant products and services only Offer can be availed across all Papa John locations in UAE Offer is valid from March 19, 2024 until March 18, 2025 DIB Credit Card Terms & Conditions Apply. Click here 	<ul style="list-style-type: none"> يسري العرض على الدفع ببطاقة بنك دبي الإسلامي الائتمانية فقط يسري العرض على الأصناف حسب الطلب فقط. لا يسري العرض على أصناف قائمة الطعام الترويجية أو وجبات الكومبو يسري العرض على تناول الطعام داخل المطعم وطلبات الوجبات الجاهزة فقط لا يسري العرض بالتزامن مع أي خصم أو برنامج ترويجي آخر يجب ذكر عرض بنك دبي الإسلامي قبل إصدار الفاتورة للاستفادة من العرض يسري العرض على خدمة المأكولات والمشروبات الحلال فقط تستخدم بطاقات بنك دبي الإسلامي لشراء المنتجات والخدمات المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية فقط يمكن الاستفادة من العرض في جميع فروع بابا جونز بدولة الإمارات يسري العرض خلال الفترة من 19 مارس 2024 وحتى 18 مارس 2025 تطبق الشروط والأحكام الخاصة ببطاقة بنك دبي الإسلامي الائتمانية. اضغط هنا